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INTERPELACJA

Proszg o udzielenie obszernych informacji w sprawie wydarzefi na terenie
spolki Anwil s.a. w dniu 4.1 .2024r.. Proszg o przekazanie jakiej odpowiedzi udzielif
zarzqd spolki co do przyczyny oraz formy rozczelnienia. Jakie byty rzeczywiste
dziaNania slu2b mundurowych, w tym stra2y pozarnej i policji? Czym uzasadnione bylo
tak slabe informowanie mieszkaficow Wloclawka i okolic o zagrozeniu chemicznym?
Dlaczego nie udzielano wyczerpujqcych komunikatow na biezqco?
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